
 

 

 

Aanwezig: Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma, Ivon van Wijngaarden, Marcel van 

Montfoort(secretaris), Hans Eimers, Fleur Wouterse, Audrey Story, Hans Schenk (interim-voorzitter), 

Ingrid de Vries(penningmeester), Jos de Vries, Rita Vermeulen (de Partner), Rob Satink, 

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijkcoördinator). Wietse Hamming(wijkagent), Marieke 

Schouten(wijkwethouder), Theo Kleijer( groenvoorziening gemeente), Max Ravoo (wijkboa) 

en Andre Plokhaar. 

Wijkbewoners: Hans Willemse, Han van Wetering. 

1. Opening door de voorzitter en vaststellen van de agenda.                                                            

Hans Schenk opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

a. er kunnen alleen nieuwe punten worden toegevoegd als men die niet van te voren had 

kunnen voorzien.  Geen punten ingebracht.                                                                                                                                          

                                                                                                                                                                                                                                                                     

2. Mededelingen:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

a.  Afmeldingen met kennisgeving:  Carol Brettschneider), Frans Horst (lid ASD), Padmini Kanhai.                                                                                                                                                                           

Afwezig zonder kennisgeving:    

                                                                                   

3.  Inbreng gemeente :                                                                                                                                                      

a. presentatie groenbeheer door Theo Kleijer.                                                                                                           

Theo Kleijer vertelt dat hij dagelijks met groen bezig is en met onderhoud groen in de batau.  

Hij laat ons aan de hand van digitale presentatie (bijgevoegd) zien hoe en wat. Ondertussen 

konden we vragen stellen en daar werd goed gebruik van gemaakt.  Ook vertelt hij dat er 

nestkastje worden opgehangen om de processierups te bestrijden met natuurlijke vijanden 

en dat zijn  de mezen. Er zijn bomen gekapt in de gemeente, vooral de essen die waren ziek, 

we kunnen op de website van de gemeente zien waar de bomen worden of zijn gekapt. 

Dhr Kleijer kondigt aan wijkwandelingen te gaan organiseren waarbij de situatie van het 

groen zal worden toegelicht inclusief een stukje historie. Dit is dus heel wat anders dan een 

wijkschouw. Ter vergadering wordt dit idee erg toegejuicht.     

 4. Bespreekpunten wijkagenten door Wietse Hamming (wijkagent)                                                                                                                                                  

a. meldingen Batau-Zuid  Het was de afgelopen tijd druk in de wijk Batau–zuid en Noord. Vanaf 

december tot nu begin februari heeft de politie veel bemiddeld bij ruzies in de wijk (17 stuks). Om en 

na de feestdagen was de politie ook druk met het vuurwerk. Politie heeft de afgelopen tijd ook veel 

werk aan verwarde personen gekregen. Er waren 12 meldingen binnen, ze werken veel samen met 

Lister en Reinaerde. Wietse Hamming geeft aan dat bij enig onraad of verdachte situaties wij 112 
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kunnen bellen. Samen met de boa’s hebben ze 150 meldingen 

behandeld.                                                                                                                                                    

5.Bestuurlijke aangelegenheden.                                                                                                             
a. betalingen via Wijknetwerk Batau-Noord.                                                                                                                                             
Marcel van Montfoort vertelt dat de betalingen voor ons niet meer door movactor gedaan worden, 

daar is een gesprek over geweest. (zie vorige notulen).  Bestuur is er nog niet uit of we een stichting 

worden ja of nee. Vandaar dat Batau-noord tijdelijk onze betalingen verzorgt, dit in goed overleg.     

                                                                                                                                                                                   

b. jaarafsluiting financiën 2022( bijlage) door  Ingrid de Vries.                                                                

Ingrid de Vries vertelde dat  zij het beginbedrag aan Batau-Noord heeft doorgegeven. Declaraties 

worden na indienen nu vlugger betaald.                                                                                                                                            

Fleur Wouterse vraagt zich af waarom we geen stichting worden.                                                                                                           

Marcel van Montfoort zegt dat we daar binnenkort  op terugkomen.                                                                                                                                                                            

6.  Notulen van 12 december  2022.                                                                                                                               

a. vaststellen verslag (zie 1 bijlage)                                                                                                                                           

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.                                                                                                                     

Fleur Wouterse wil wel een oproep plaatsen op facebook voor nieuwe voorzitter en bestuursleden.          

b. doornemen acties .     

Geen opmerkingen. 

7.Fysieke leefomgeving                                                                                                                                                                                                        

a. Hanging Baskets2023.                                                                                                                                                     

Audrey Story vertelt dat buiten onze Wijknetwerk er nog meer wijken meedoen en wel: Galecop, 

Rijhuizen, Batau-Noord, Jutphaas. In totaal komen er in deze wijken 109 baskets te hangen met 

bloemen die goed zijn voor vlinders en andere insecten. De kosten per baskets zijn € 155,00.ex BTW. 

De gemeente betaalt de btw.                                                                                                                                                            

                                                                                                                                                                                                                         

8.Sociale leefomgeving                                                                                                                                                    

er zijn geen onderwerpen ingebracht. 

9 Communicatie door Hans Schenk en Karel 
Riemersma..                                                                                                                                                                          
Geen agendapunten                                                                            

 
10.  Initiatieven/vragen bewoners.                                                                                                                                 
geen agendapunten.         
                                                                                                                   
11. Initiatieven derden.                                                                                                                                               

Geen agendapunt                                                                                                                                                                

12    Sluiting    Ivon van wijngaarden merkt op dat zij de laatste buurtbericht over 

werkzaamheden bushaltes bij de gaardes niet in de bus gehad heeft en alleen via 

secretariaat van het Wijknetwerk heeft ontvangen.  En vraagt zich af hoe het staat met het 

fietspad Nedereindseweg waar zij nog bericht van had. Ron Belonje vraagt of zij dit naar hem 

wil toesturen en zoekt het uit.                                                                                                                                                                                



 

 

Volgende vergadering maandag 27 maart  2023 


